

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Bulgaria, 10 Reasons to Visit Bulgaria :

Tourism in Bulgaria has a significant contribution to the country's economy. Located at the intersection of East and West Bulgaria hosted so many communities in history such as Thracians, Greeks, Romans, Byzantines, Slavs, Bulgarians and Ottomans. Approximately 8.5 million foreign tourists visited Bulgaria in 2017. Bulgaria is mostly visited by its neighbor Romania. Romania is followed by another neighbor Turkey and: Greece, Germany, Macedonia, Russia, Serbia, Poland, Ukraine, United Kingdom. Bulgaria is a Balkan country located on the western side of the Black Sea. Its capital is Sofia, and its population is approximately 7.5 million. With its long beaches, historical buildings, winter sports opportunities and cultural cities, Bulgaria is one of Europe's must-see countries. Throughout its history, Bulgaria, which lived under the sovereignty of many empires such as the Thracians, Slavs, Byzantines and Ottomans, gained its last independence in 1908.

1. Beaches :



We can say that Bulgaria has the most beautiful coasts of Europe. Bulgaria's most famous beach is Sunny Beach. The nightlife never ends in the Black Sea coasts, where tourists fall in love with the golden coasts. If you opt for Bulgarian beaches for summer vacation, a full holiday is waiting for you.

2. Cheap :



Bulgaria is one of the few countries left behind in Europe. The country is beautiful and yet not pampered by thousands of tourists. Bulgaria uses its own currency, Levi, and everything in Bulgaria, including food, accommodation, drinks, is very cheap.

3. Rich in History :



Bulgaria has an amazing history and the Bulgarians are proud of it. You can visit some of the magnificent historical sites, such as the famous Rila Monastery or the incredible Roman theater in Plovdiv, where you can take in the smell of history.

4. Sofia :



Sofia is the capital of Bulgaria. It is an incredible city. It is full of energy and has a vibrant nightlife, reflecting it with its very stylish bars and clubs. We recommend that you visit Sofia on foot.

5. Bulgarian Cuisine :



As in other Balkan countries, Bulgaria also has a strong cuisine. In this regard you will be pleased with the local food and local wine. There are many different soups served with cold cucumber soup, Tarator, delicious cucumbers, a large number of grilled meats and stews. You will also find beautiful fresh fish served on the beaches. However, you can try the national drink Rakia with a 40% to 60% alcohol content.

6. Seven Rila Lakes :



The Rila mountains are located in the northwest of Bulgaria, 100 km from the capital, Sofia. What makes this place so special is the glacial lakes in Rila Mountain. Seven Rila Lakes is a tremendous place to trekking, taking pictures, camping or fishing. Foreign tourists visit the region especially in the summer months.

7. Bansko, Borovets ve Pamporovo :



Skiing or snowboarding in Bansko, Borovets or Pamporovo. If you do not want to come to Bulgaria for a beach holiday, take advantage of cheap rates and take a ski trip. You can spend Christmas and New Year in a mountain house, which has one day, hot tub, according to ski tracks. If you are just starting out, you can also learn to ski in Bulgaria, you can be sure that you it will worth.

8. Mountains, Parks and Nature :



Walking, climbing, horse riding, fishing, rafting ... These are many outdoor activities you can enjoy in Bulgaria. If you want fresh air and exercise there is a lot to do in Bulgaria. The scenery is incredible and the activity options are endless.

9. Rila Monastery :



Rila Monastery is the largest and most popular Eastern Orthodox monastery in Bulgaria. The Hrelyu Tower in the monastery, dated 1334, 23 meters high, has a square plan. Apart from that, there are 250 manuscripts in the Monastery, a very rich library where more than 9,000 old printed books are included, and departments reserved for the visitors' accommodation.

10. The Hospitality :



You will find a warm welcome and quality service when you stay in family hostels in Bulgaria, which is more comfortable than five star hotels. You will definitely enjoy the hospitality of the locals.

TR

Bulgaristan'da Turizm, Bulgaristan'ı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Bulgaristan'da turizmin ülke ekonomisine önemli katkısı vardır. Doğu ve Batı'nın kesiştiği noktada yer alan Bulgaristan, tarihte Trakyalılar, Yunanlılar, Romalılar, Bizanslılar, Slavlar, Bulgarlar ve Osmanlılar gibi pek çok topluluğa ev sahipliği yapmıştır. Bulgaristan'ı 2017 yılında yaklaşık 8,5 milyon yabancı turist ziyaret etti. Bulgaristan'ı en çok komşusu Romanya ziyaret ediyor. Romanya'yı bir diğer komşu Türkiye ve Yunanistan, Almanya, Makedonya, Rusya, Sırbistan, Polonya, Ukrayna, Birleşik Krallık izliyor. Bulgaristan, Karadeniz'in batı yakasında yer alan bir Balkan ülkesidir. Başkenti Sofya'dır ve nüfusu yaklaşık 7,5 milyondur. Uzun kumsalları, tarihi binaları, kış sporları olanakları ve kültür şehirleri ile Bulgaristan, Avrupa'nın mutlaka görülmesi gereken ülkelerinden biridir. Tarihi boyunca Trakyalılar, Slavlar, Bizanslılar ve Osmanlılar gibi birçok imparatorluğun egemenliğinde yaşayan Bulgaristan, son bağımsızlığını 1908 yılında kazanmıştır.

1- Plajlar :

Bulgaristan'ın Avrupa'nın en güzel kıyılarına sahip olduğunu söyleyebiliriz. Bulgaristan'ın en ünlü plajı Sunny Beach'tir. Turistlerin altın kıylara aşık olduğu Karadeniz kıyılarında gece hayatı hiç bitmez. Yaz tatili için Bulgar plajlarını tercih ederseniz dolu dolu bir tatil sizi bekliyor.

2- Ucuz:

Bulgaristan, Avrupa'da geride kalan birkaç ülkeden biri. Ülke güzel ve henüz binlerce turist tarafından şımartılmamış. Bulgaristan kendi para birimi Levi'yi kullanıyor ve Bulgaristan'da yemek, konaklama, içecekler dahil her şey çok ucuz.

3- Zengin Tarih:

Bulgaristan'ın inanılmaz bir tarihi var ve Bulgarlar bununla gurur duyuyor. Tarihin kokusunu içinize çekebileceğiniz ünlü Rila Manastırı veya Filibe'deki inanılmaz Roma tiyatrosu gibi muhteşem tarihi yerlerden bazılarını ziyaret edebilirsiniz.

4- Sofya :

Sofya, Bulgaristan'ın başkentidir. İnanılmaz bir şehir. Enerji dolu ve hareketli bir gece hayatına sahip olup, oldukça şık barları ve kulüpleri ile bunu yansıtmaktadır. Sofya'yı yürüyerek ziyaret etmenizi öneririz.

5- Bulgar Mutfağı :

Diğer Balkan ülkelerinde olduğu gibi Bulgaristan'ın da güçlü bir mutfağı var. Bu anlamda yöresel yemekler ve yöresel şaraplardan memnun kalacaksınız. Soğuk salatalık çorbası, Tarator, lezzetli salatalık, çok sayıda ızgara et ve güveç ile servis edilen birçok farklı çorba var. Ayrıca plajlarda servis edilen güzel taze balıkları da bulacaksınız. Ancak alkol oranı %40 ila %60 arasında değişen milli içki Rakia'yı deneyebilirsiniz.

6- Yedi Rila Gölü :

Rila dağları, Bulgaristan'ın kuzeybatısında, başkent Sofya'ya 100 km uzaklıkta yer almaktadır. Burayı bu kadar özel yapan şey ise Rila Dağı'ndaki buzul gölleri. Yedi Rila Gölleri trekking yapmak, fotoğraf çekmek, kamp yapmak veya balık tutmak için muazzam bir yerdir. Özellikle yaz aylarında yabancı turistler bölgeyi ziyaret etmektedir.

7- Bansko, Borovets ve Pamporovo :

Bansko, Borovets veya Pamporovo'da kayak veya snowboard. Bulgaristan'a plaj tatili için gelmek istemiyorsanız, ucuz fiyatlardan yararlanın ve kayak gezisine çıkın. Noel ve yeni yılı kayak pistlerine göre bir günü jakuzisi olan bir dağ evinde geçirebilirsiniz. Yeni başlıyorsanız, Bulgaristan'da kayak yapmayı da öğrenebilirsiniz, buna degeceğinden emin olabilirsiniz.

8- Dağlar, Parklar ve Doğa :

Yürüyüş, tırmanma, binicilik, balık tutma, rafting... Bunlar Bulgaristan'da yapabileceğiniz birçok açık hava etkinliğidir. Temiz hava ve egzersiz yapmak istiyorsanız Bulgaristan'da yapılacak çok şey var. Manzara inanılmaz ve aktivite seçenekleri sonsuz.

9- Rila Manastırı:

Rila Manastırı, Bulgaristan'daki en büyük ve en popüler Doğu Ortodoks manastırıdır. Manastırdaki 1334 tarihli, 23 metre yüksekliğindeki Hrelyu Kulesi kare planlıdır. Bunun dışında, 9.000'den fazla eski matbu kitabın yer aldığı çok zengin bir kütüphane olan Manastır'da 250 adet el yazması eser ve ziyaretçilerin konaklaması için ayrılmış bölümler bulunmaktadır.

10- Misafirperverlik :

Beş yıldızlı otellerden daha konforlu olan Bulgaristan'da aile pansiyonlarında konakladığınızda sıcak bir karşılama ve kaliteli hizmet bulacaksınız. Yerlilerin misafirperverliğinden kesinlikle keyif alacaksınız.

السياحة في بلغاريا ، عشرة أسباب لزيارة بلغاريا:

السياحة في بلغاريا لها مساهمة كبيرة في اقتصاد البلاد. تقع عند تقاطع شرق وغرب بلغاريا وقد استضافت العديد من المجتمعات في التاريخ مثل التراقيين واليونانيين والرومان والبيزنطيين والسلاف والبلغاريين والعثمانيين. زار ما يقرب من 8.5 مليون سائح أجنبي بلغاريا في عام 2017. وتزور بلغاريا جارتها رومانيا في الغالب. يلي رومانيا دولة مجاورة أخرى وهي تركيا واليونان وألمانيا ومقدونيا وروسيا وصربيا وبولندا وأوكرانيا والمملكة المتحدة. بلغاريا دولة بلقانية تقع على الجانب الغربي من البحر الأسود. عاصمتها صوفيا ، ويبلغ عدد سكانها حوالي 7.5 مليون نسمة. بشواطئها الطويلة ومبانيها التاريخية وفرص الرياضات الشتوية والمدن الثقافية ، تعد بلغاريا واحدة من البلدان التي يجب زيارتها في أوروبا. على مدار تاريخها ، حصلت بلغاريا ، التي عاشت تحت سيادة العديد من الإمبراطوريات مثل التراقيين والسلاف والبيزنطيين والعثمانيين ، على استقلالها الأخير في عام 1908.

1- الشواطئ:

يمكننا القول أن بلغاريا لديها أجمل سواحل أوروبا. أشهر شواطئ بلغاريا هو شاطئ صني. لا تنتهي الحياة الليلية أبدًا في سواحل البحر الأسود ، حيث يقع السائحون في حب السواحل الذهبية. إذا اخترت الشواطئ البلغارية لقضاء عطلة الصيف ، فستتظرك عطلة كاملة.

2- رخيصة:

بلغاريا هي واحدة من الدول القليلة المتبقية في أوروبا. البلد جميل ولكنه غير مدلل من قبل الآلاف من السياح. تستخدم بلغاريا عملتها الخاصة ، ليفي ، وكل شيء في بلغاريا ، بما في ذلك الطعام والإقامة والمشروبات ، وهو رخيص للغاية.

3- غني بالتاريخ:

بلغاريا لديها تاريخ مذهل والبلغاريون فخرون به. يمكنك زيارة بعض المواقع التاريخية الرائعة ، مثل دير ريلا الشهير أو المسرح الروماني المذهل في بلوفديف ، حيث يمكنك الاستمتاع برائحة التاريخ.

4- صوفيا:

صوفيا هي عاصمة بلغاريا. إنها مدينة رائعة. إنها مليئة بالطاقة وتتمتع بالحياة الليلية النابضة بالحياة ، مما يعكسها باراتها ونواديها الأنيقة للغاية. نوصيك بزيارة صوفيا سيرًا على الأقدام.

5- المطبخ البلغاري:

كما هو الحال في دول البلقان الأخرى ، تمتلك بلغاريا أيضًا مطبخًا قويًا. في هذا الصدد ، سوف تكون مسرورًا بالطعام المحلي والنبيل المحلي. هناك العديد من الشوربات المختلفة التي تقدم مع حساء الخيار البارد ، الطراطور ، الخيار اللذيذ ، عدد كبير من اللحوم المشوية واليخنات. سوف تجد أيضًا أسماكًا طازجة جميلة يتم تقديمها على الشواطئ. ومع ذلك ، يمكنك تجربة مشروب Rakia الوطني الذي يحتوي على 40% إلى 60% من الكحول.

6- بحيرات ريلا السبع:

تقع جبال ريلا في شمال غرب بلغاريا ، على بعد 100 كيلومتر من العاصمة صوفيا. ما يجعل هذا المكان مميّزًا للغاية هو البحيرات الجليدية في جبل ريلا. بحيرات Seven Rila هي مكان رائع للرحلات والتقاط الصور والتخييم أو صيد الأسماك. يزور السياح الأجانب المنطقة خاصة في أشهر الصيف.

7- بانسكو ، بوروفيتس وبامبوروفو:

التزلج أو التزلج على الجليد في بانسكو أو بوروفيتس أو بامبوروفو. إذا كنت لا ترغب في القدوم إلى بلغاريا لقضاء عطلة على الشاطئ ، فاستفد من الأسعار الرخيصة وقم برحلة تزلج. يمكنك قضاء عيد الميلاد ورأس السنة الجديدة في منزل جبلي ، يحتوي على حوض استحمام ساخن يوميًا ما ، وفقًا لمسارات التزلج. إذا كنت قد بدأت للتو ، فيمكنك أيضًا تعلم التزلج في بلغاريا ، ويمكنك التأكد من أنك تستحق ذلك.

8- الجبال والمنتزهات والطبيعة:

المشي والتسلق وركوب الخيل وصيد الأسماك وركوب الرمث ... هناك العديد من الأنشطة الخارجية التي يمكنك الاستمتاع بها في بلغاريا. إذا كنت تريد الهواء النقي وممارسة الرياضة ، فهناك الكثير لتفعله في بلغاريا. المشهد لا يصدق وخيارات النشاط لا حصر لها.

9- دير ريلا:

دير ريلا هو أكبر وأشهر الأديرة الأرثوذكسية الشرقية في بلغاريا. برج هريليو في الدير ، الذي يعود تاريخه إلى عام 1334 ، ارتفاعه 23 مترًا ، له مخطط مربع. بصرف النظر عن ذلك ، هناك 250 مخطوطة في الدير ، وهي مكتبة غنية جدًا تضم أكثر من 9000 كتاب مطبوع قديم ، وأقسام مخصصة لإيواء الزوار.

10- الضيافة:

سوف تجد ترحيبًا حارًا وجودة الخدمة عند إقامتك في نزل عائلي في بلغاريا ، وهو أكثر راحة من فنادق الخمس نجوم. سوف تستمتع بالتأكد بضيافة السكان المحليين.